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Abstract (en)
[origin: US2018355528A1] The needle loom for needling a nonwoven web comprises a needle beam arrangement, which comprises at least one
needle beam, and a drive device for moving the needle beam arrangement back and forth in a punching direction. The drive device comprises a
drive and two main shafts, on each of which a main conrod is eccentrically supported. The main conrods connect the main shafts to the needle
beam arrangement in articulated fashion. The main shafts are driven rotationally in opposite directions. The drive device comprises an endless
traveling transmission element, which couples the main shafts to each other. The transmission element also passes around first and second
adjusting rollers. An adjusting device is provided for a translational adjustment of the position of the first and second adjusting rollers. This
translational adjustment brings about a rotational adjustment of the phasing of the main shafts with respect to each other.

Abstract (de)
Die Nadelmaschine (1) zum Vernadeln einer Vliesbahn umfasst eine Nadelbalkenanordnung (10) mit mindestens einem Nadelbalken (12) und
eine Antriebseinrichtung (20) zum Hin- und Herbewegen der Nadelbalkenanordnung (10) in einer Einstichrichtung (E). Die Antriebseinrichtung (20)
umfasst einen Antrieb (22) sowie zwei Hauptwellen (24, 30), an denen jeweils ein Hauptpleuel (26, 32) exzentrisch gelagert ist. Die Hauptpleuel
(26, 32) verbinden die Hauptwellen (24, 30) gelenkig mit der Nadelbalkenanordnung (10). Die Hauptwellen (24, 30) werden rotatorisch in
entgegengesetzten Drehrichtungen bewegt. Die Antriebseinrichtung (20) weist ein endlos umlaufendes Übertragungselement (14) auf, das die
Hauptwellen (24, 30) miteinander koppelt. Das Übertragungselement (14) verläuft außerdem über eine erste und eine zweite Stellrolle (16, 18),
und es ist eine Verstelleinrichtung (36) zur translatorischen Verstellung der Position der ersten und zweiten Stellrolle (16, 18) vorgesehen. Die
translatorische Verstellung der Position der ersten und zweiten Stellrolle (16, 18) mittels der Verstelleinrichtung (36) bewirkt eine rotatorische
Verstellung der Phasenlage der Hauptwellen (24, 30) zueinander.
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